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Emlékeztet ő 
 

Az Egyesületi Elnökség 2016. november 8-án 14:00 órakor a Magyar Elektrotechnikai 
Egyesület tárgyaló termében megtartott üléséről. 

Az Elnökség tagjai közül jelen voltak:  Béres József, Haddad Richárd, Ángyánné Kiss 
Zsuzsanna, Kovács András, Dr. Székely Csaba, Dr. Kádár Péter 

Az Elnökség tanácskozási joggal rendelkez ő tanácsadó testülete és állandó 
meghívottak közül jelen voltak: Kovács László, Nagy János, Dr. Fodor István, Hollósy 
Gábor, Dr. Danyek Miklós, Dr. Tóth Judit, Orlay Imre, Veisz Imre, Tóth József, tanácskozási 
joggal rendelkező tagok, továbbá Tóth Péterné, Balázs Péter, Becker Péter, állandó 
meghívottak, Bognár Alajos meghívott. 

Kimentette magát: Dr. Hartmann Bálint, Rejtő János, Rubint Dezső, Dr. Madarász György, 
Sőrés Péter, Günthner Attila. 

Első napirendi pontként  az előző ülés elhatározásainak megfelelően Béres József felkérte 
dr. Tóth Juditot, hogy ismertesse a BUDAKO új delegáltjának nevét a Kommunikációs és 
Marketing Bizottságba. Mivel a BUDAKO-nak nincs új jelöltje, így a Kommunikációs és 
Marketing Bizottság az előző Egyesületi Elnökségi ülésen elhangzottak alapján áll föl: Elnök: 
Dr. Hartmann Bálint. Tagok: Hárrer Máté (DÉDUKO), Garai János (ÉBSZ), Pauló Bence 
(EISZ), Schwarcz Péter (VTT), Kása Zoltán (Déri Miksa Délalföldi Koordináció). 

Második napirendi pontként Haddad Richárd ismertette az OET programjának 
véglegesítésével és az OET vándorkupa átvevőjének megvitatásával kapcsolatos 
előterjesztését. Tóth József jelezte, hogy nem lesz jelen, de delegál valakit a Jedlik program 
bemutatására. Haddad Richárd ismertette a BUDAKO által kiegészített OET programot.  

Nagy János felvetésére, melyben kitért arra, hogy pontosan hogyan gondoljuk a 
szakosztályok, társaságok bemutatkozását, hasonló legyen-e, mint a 2015. évi régiós 
bemutatkozók, Béres József elmondta, hogy inkább arra kell helyezni a hangsúlyt, hogy 
mivel foglalkozik az adott szakosztály, szervezet. 

Bognár Alajos javasolta, hogy a programban megadottaktól eltérően a BUDAKO 
bemutatásra a 40 percet soknak találja. A tagszervezetek közül a legaktívabbak, a többiek 
számára jelentős mondanivalóval rendelkezők mutatkozzanak be. Így hosszabb lenne a 
bevezető rész (1 óra 40 perc), viszont a délutáni bemutatkozó rész ezzel lerövidül, 
kimaradnak a formális bemutatkozások. BUDAKO a saját szervezetek számára 5 pontos 
listát állított, amire választ kell adni, illetve amiről kérdezni lehet a délutáni szekcióban. Ezt 
esetleg el lehet juttatni már előre a többi résztvevőnek, hogy előre tudjanak gondolkodni a 
kérdéseken. Dr. Tóth Judit hozzátette, hogy a beszélgetés ne csak a BUDAKO-ról szóljon. 
Legyen ötletbörze, országos szinten kell összehangolni az elképzeléseket. Emberi és 
szakmai kapcsolatok formálódjanak és alakuljanak. Hogyan lehet az érdeklődő embereket 
megtartani? Utánpótlás! Hogyan lehet vonzóvá, kellemessé, hasznossá tenni a MEE 
tagságot?  

Béres József konklúzióként elmondta, hogy a délutáni programot a BUDAKO úgy szervezi, 
ahogy szeretné. 3 csoport fog bemutatkozni. Társaságok, BUDAKO, Központ. A vándorkupát 
a TITUKO veszi át. 

Az Egyesületi Elnökség tanácskozási joggal rendelkező tanácsadó testülete egy tartózkodás 
mellett elfogadta az OET javasolt programját. Az Egyesületi Elnökség 50/2016 számú 
határozatával egyhangúlag elfogadta az OET javasolt programját. 

Harmadik napirendi pont  Haddad Richárd a MEE 2017. évi programjának és az Elnökség 
munkatervének előkészítésével kapcsolatos feladatokat ismertette. Az előző évekhez 
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hasonlóan Szeli Viktória küldi ki a munkaterv táblázatot, amelyet az érintetteknek a megadott 
határidőig ki kell tölteni. Kérte, hogy a régiós ülések is legyenek a programban. „Iroda és 
Elnökség házhoz megy” programok miatt ezt feltétlen előre kell tudni. Tóth József 
megjegyezte, hogy nincs megtervezve egész évre a régiós ülések időpontja, ezért ezt nem 
tudják ilyen távlatokra megadni. Felvetette, hogy lehetne évente egy kihelyezett Elnökségi 
ülést tartani. Béres József üdvözölte a kezdeményezést. 

Negyedik napirendi pont  Ángyánné Kiss Zsuzsanna bemutatta a 2017. évi pénzügyi 
tervezés és követésének javasolt új vezetői jelentés formátumát és a hozzá kapcsolódó új 
koncepciót, melyet az írásos előterjesztés tartalmazott. A 2016. évet még a jelenlegi 
rendszerrel zárjuk. A cél, hogy 2017. év már mindenki számára átlátható és kezelhető 
legyen. Az új rendszerbe a múlt hagyományait nem lehet integrálni, teljesen újat kell 
kialakítani.  

Tóth József megjegyezte, hogy a területi szervezet részére bizonyos járulékok csak 
következő évben kerülnek elszámolásra. Jó lenne, ha a jövőben az adott évben történne ez 
meg. Ángyánné Kiss Zsuzsanna elmondta, hogy jövőre negyedéves elszámolás lesz. 

Hollósy Gábor felvetette, hogy a Központ és szervezet között nem látszik a pénzmozgás. 
Jogi tagdíj 15% a Központnak megy, amely nincs könyvelve. Ángyánné Kiss Zsuzsanna 
elmondta, hogy ez a pénzügyi elszámolás, mely nem befolyásolja a bevételt és a költséget 
sem. Számviteli szempontból így van rendben. A „helyi” árbevételből ezt nem kellene 
levenni, mert nagy kavarodást okozhat. Kovács András megjegyezte, hogy számviteli típusú 
kimutatás csak az Egyesület szintjén értelmezhető. A szervezetek szintjén nem. 

Orlay Imre felvetette továbbá, hogy azok a szervezetek, akik szeretnék bevezetni a Cobrát 
vásárolhatnak-e laptopot? Ángyánné Kiss Zsuzsanna válaszában azt az információt adta, 
hogy központilag vásárolunk majd gépet ezeknek a szervezeteknek. Haddad Richárd 
felvetette, hogy véleménye szerint nonprofit, közhasznú szervezetként számos pályázati 
finanszírozási lehetőséggel élhetünk a géppark bővítésére. 

Béres József kifejtette, hogy véleménye szerint jó úton indul el a Gazdasági Bizottság. 
Lépésről lépésre lehet haladni. 2017 kulcsfeladata lesz az új rendszer stabil, megbízható 
megalapozása. 

Ángyánné Kiss Zsuzsanna leszögezte, hogy a feladatköröket, hatásköröket, felelősségeket 
nagyon komolyan le kell szabályozni. Erre reagálva Béres József felkérte a GB elnökét, hogy 
állítson össze egy ütemtervet. 

Haddad Richárd javaslata szerint a következő évi Országos Elnök-Titkári Tanácskozáson 
már be kell mutatni az új rendszert. 

Ötödik napirendi pontként Haddad Richárd mutatta be a MEE elektronikus felületein 
történő kommunikációjának statisztikáját (Honlap, Hírlevél, Facebook). Honlapunkat 
keresőkön keresztül elsősorban oktatás és rendezvény miatt keresik fel. A hírlevél is generál 
kattintásokat. Kimutatható továbbá, hogy az AdWords hirdetések nagyon megdobják a 
látogatottságot. 

A Facebook oldal sokkal aktívabb felület, mint a weboldal. Nincs kereső robot! 
Látogatottsága, elérése sokkal magasabb, mint a weboldalé. 

Meg kell választanunk tehát az adott témákhoz a megfelelő csatornákat, melyek azok 
legjobb közvetítői. Minden a maga helyén és csatornáján jelenjen meg. Meg kell határozni, 
hogyan lehet ezt jól összehangolni. 

Hatodik napirendi pontként Haddad Richárd tájékoztatta az Elnökséget a MATE 
megszűnéséről és az ehhez kapcsolódó szakmai feladatok esetleges átvételéről. Ezzel 
kapcsolatban a MATE vezetősége hivatalosan is felvette velünk a kapcsolatot. Sok tagjuk 
tagja a MEE-nek is. Javaslat: indítsunk el egy szakosztályt műszerautomatizálás 
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témakörben, megkeresve a MATE-ban a szakembereket, akik ezzel foglalkoztak. A 
műszerautomatizálás ma nálunk csak részben jelenik meg. Ez egy lehetőség, amivel élni 
kell.  

Székely Csaba felvetette, hogy vajon meg tudjuk-e keresni a tagokat? Még most, frissen a 
megszűnés után lehet a legkönnyebben bevonni őket. Haddad Richárd biztosította a 
jelenlévőket, hogy meg tudjuk keresni őket, fel tudjuk venni velük a kapcsolatot. 

Az Egyesületi Elnökség tanácskozási joggal rendelkező tanácsadó testülete egyhangúlag 
támogatta, hogy Haddad Richárd vegye fel a kapcsolatot a régi MATE tagokkal, és 
kutatómunkát végezzen, hogy ki szeretne részt venni a MEE által létrehozott új 
szakosztályban. Az Egyesületi Elnökség 51/2016 számú határozatával egyhangúlag 
elfogadta hogy Haddad Richárd vegye fel a kapcsolatot a régi MATE tagokkal, és 
kutatómunkát végezzen, hogy ki szeretne részt venni a MEE által létrehozott új 
szakosztályban. 

Hetedik napirendi pontként Béres József ismertette a decemberi Elektrotechnika 
előkészítésének helyzetét. Fő téma az elektromos autózás. Nagyon aktuális a téma 
Magyarországon, de főként Németországban. Tervezzük, hogy a Facebookon, honlapon és 
hírlevélben is támogatjuk a tematikus lapot. Az OKSZ és a Kommunikációs és Marketing 
Bizottság ezt vállalta. Ez egy próba lapszám lesz. Kiértékelését a megjelenés utáni 
Elnökségi ülésen fogjuk megtenni. 

Egyebek: 

� Haddad Richárd tájékoztatta az Elnökséget, hogy a „ Fejezetek az Elektrotechnikából” 
című könyv ára meghatározásra került, bruttó 5 000 Ft-ért vásárolható meg. 
Összesen 1000 db lett rendelve. Ebből egy-egy példányt kaptak a szerzők, a 
Vándorgyűlésen a díjazottak és az Elnökség tagjai. Kaptak továbbá a szponzorok 10-
10 példányt. Az OET-en az Elnök-Titkárok kapnak egy-egy példányt tovább 
szervezetenként 3 darabot biztosítunk a szervezetben kimagasló aktivitást mutató 
tagok számára. A pártoló tagoknak is küldünk 1-1 példányt. 

� Dr. Tóth Judit tájékoztatta az Elnökséget, hogy a Verebélӱ László 
Szakközépiskolában folyamatban van a MEE szervezet létrehozása. Egyéb 
akadályoztatás miatt nem tudták a mostani Elnökségi ülésre az előterjesztést 
behozni.  

Budapest, 2016. november 8. 

Összeállította: Jóváhagyta: 
 

 

Szeli Viktória Béres József  
Irodai asszisztens Elnök  

 


